

# LAGRANGE 2013

## *Souplesse et délicatesse*

---

### CONDITIONS CLIMATIQUES

*Le printemps est historiquement froid et humide avec des mois de mai et juin cumulant des précipitations supérieur à 200mm. Juillet est très chaud et août très sec jusqu'au 15 septembre. Un climat tropical s'installe fin septembre qui sonne le début des vendanges.*

*Les vendanges des rouges commencèrent le 30 septembre et se terminèrent le 14 octobre 2013. L'assemblage est constitué de 75% de Cabernet Sauvignon, 21% de Merlot et 4% de Petit Verdot.*

### WEATHER CONDITIONS

*The spring is historically cool and wet. More than 200 mm of rain during May and June. July is very hot and August dry until the 15th September. A tropical period begins at the end of September like a starter for begin the harvest.*

*The harvest time was the shortest with 12 days of picking from the 30th September until 14th October 2013 with up to 160 pickers.*

*The blending consists of 75% Cabernet Sauvignon, 21% Merlot, and 4% of Petit Verdot.*

---

### COMMENTAIRES DE DEGUSTATION

*Riche couleur ; Nez plein , noblement expressif du cabernet sur graves dans le registre cèdre et épices. Classicisme impeccable de style, les vignes du grand terroir ont désormais l'âge de l'exprimer dans toute sa dimension.*

### TASTING

*"It sports considerable fruitiness on the nose with vibrant and pure red cherries, fresh strawberry and cedar that is well defined. The palate is well balanced with fine .There is commendable precision towards the finish that deftly carries oak."*